

8天7晚 上海·迪士尼 苏州·无锡 杭州·海宁



行程特色:

- ◆ 准4★酒店
- ◆ 京杭大运河
- ◆ 西湖长桥+雷峰夕照
- ◆ 环太湖公路十八湾段
- ◆ 海宁皮革城



大洋晶典·天安千树



上海迪士尼乐园
世界最高最大的迪士尼城堡



拈花湾禅意小镇
无锡灵山秘境 体验禅意生活



盐官古镇
一城故事一江湖

全程
无购物

第一天 吉隆坡 → 上海 ⇄ 苏州

机上用餐/晚餐

准4★苏州太湖智选假日酒店或同级在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往上海。抵达后送往苏州；【平江路历史文化街】中国网红一条街。

第二天 苏州 ⇄ 无锡

早/午/晚餐

准4★无锡协信维嘉酒店或同级游览【耦园】苏州古典园林；前往无锡；游览【贡湖湾湿地公园】；打卡网红地标【环太湖公路十八湾段】；【拈花湾禅意小镇】(含禅意梦幻夜秀+梵天花海季节赏花)富有禅意的度假小镇，整体风格仿古，被誉为“无锡小京都”，以“净空、净土、净水”为主题，让你体验慢享生活。

第三天 无锡 ⇄ 杭州

早/午/晚餐

准4★杭州两岸国际大酒店或同级前往杭州；游览【西湖·梁祝亲水长桥】西湖三大情人桥之一，远眺【雷峰夕照】；【柳浪闻莺】位于西湖东南岸，清波门处的大型公园。

第四天 杭州 ⇄ 海宁

早/午/晚餐

准4★海宁假日国际大酒店或同级【京杭大运河—拱宸桥】始建于春秋时期，世界上里程最长、工程最大的古运河；【小河直街历史文化街区】原汁原味的老房子，住着不少“老杭州”；【龙坞茶镇·九街—大茗堂】在西湖湖龙井茶最大产区体验穿汉服打卡拍照，参观被誉为“千年茶镇”“万担茶乡”的茶镇。

第五天 海宁

早/午/晚餐

准4★海宁假日国际大酒店或同级前往海宁；游览【盐官古镇+海神庙+观潮胜地公园】两千多年的古镇，从汉代开始晒盐制盐，电视剧《鹿鼎记》取景地；【海宁皮革城】中国规模最大、最具影响力的皮革市场，荟萃一流的皮衣、裘皮、箱包、鞋类等品牌。

第六天 海宁 ⇄ 上海

早/午/晚餐

准4★上海柏曼酒店或同级前往上海；游览【世博会中国馆】【广富林遗址公园】【南京路步行街】上海繁华的商业街；【大洋晶典·天安千树】“黄山+古巴比伦”概念结合而成的购物商场，被誉为“悬浮森林”“魔都古巴比伦”；【城隍庙商业圈】；打卡网红地标【陆家嘴空中步行连廊】；欣赏【外滩夜景】。

第七天 上海迪士尼乐园 (含门票)

早餐/—/—

准4★上海柏曼酒店或同级前往【迪士尼乐园】(含门票)感受充满创造力、冒险和刺激的乐趣；【奇幻童话城堡】(世界最高最大的迪士尼城堡)，探索七大各具魅力的神奇园区：【米奇大街、奇想花园、梦幻世界、探险岛、宝藏湾、明日世界、迪士尼·皮克斯玩具总动员主题园区】。

第八天 上海 → 吉隆坡

早餐/机上用餐

送往机场乘搭航班返回吉隆坡。

【风味餐：姑苏风味、水乡风味、酱排骨风味、太湖风味、东坡肉风味、杭帮菜、古镇风味、沪菜风味、小笼包风味】

指定项目 杭州星巴克咖啡下午茶 (每人一杯咖啡+一块蛋糕) + 登金茂大厦赏上海夜景 + 枫泾水乡摇橹船

收费(人民币)
每人 450 元

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 8CPVG-DIS (Updated: 07-JUN-2024)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

8D7N Shanghai · Disneyland



Hangzhou · Suzhou · Wuxi · Haining

Highlights:

- ◆ 4★ Hotel
- ◆ Beijing-Hangzhou Canal
- ◆ West Lake Long Bridge + Leifeng Pagoda in Sunset
- ◆ Huantaihu Highway
- ◆ Haining Leather City



DAY 1 KL → Shanghai 🚗 Suzhou MOB / Dinner

4★ Holiday Inn Express Suzhou Taihu Lake or Similar Assemble at KLIA for your flight to Shanghai. Upon arrival, transfer to Suzhou. **Pingjiang Historical Cultural Street** — Internet-famous street in China.

DAY 2 Suzhou 🚗 Wuxi B / L / D

4★ Veegle Sincere Hotel Wuxi or Similar Visit **Coupling Garden** — A classical garden in Suzhou. Transfer to Wuxi. Visit **Gonghuwan Wetland Park**. Visit the internet-famous spot, **Huantaihu Highway · 18-Bay Section**. **Nianhua Bay · Lingshan Town (included Zen Dream Night Show + Brahma Flower Sea Seasonal Flower Viewing)** — Enjoy total relaxation in the Zen resort town, which is well known as *The Little Kyoto in Wuxi*.

DAY 3 Wuxi 🚗 Hangzhou B / L / D

4★ Liang'An International Hotel or Similar Transfer to Hangzhou. Visit **Liangzhu Long Bridge** — One of the three lover's bridges in West Lake, and view **Leifeng Pagoda in Sunset** from a distance. **Liulang Wenying** — A huge park located at the southeast coast of West Lake.

DAY 4 Hangzhou 🚗 Haining B / L / D

4★ Haining Holiday International Hotel or Similar **Beijing-Hangzhou Canal (Gongchen Bridge)** — The longest and largest ancient canal in the world. **Longwu Tea Town** Experience wearing Hanfu in the largest production area of West Lake Longjing and visit the tea town.

DAY 5 Haining B / L / D

4★ Haining Holiday International Hotel or Similar Transfer to Haining. Visit **Yanguan Ancient Town + Haishen Temple + Tide-viewing Park** — An ancient town developed from salt production. **Haining Leather City** — The largest and most influential leather market in China.

DAY 6 Haining 🚗 Shanghai B / L / D

4★ Borrmann Hotel Shanghai or Similar Transfer to Shanghai. Visit **World Expo China Pavilion, Guangfulin Relics Park, Nanjing Road Pedestrian Street, Grand Ocean · 1000 Trees, Business District of City Temple, Lujiazui Skywalk Corridor**. Enjoy the **night view in the Bund**.

DAY 7 Shanghai Disneyland Breakfast / — / —

4★ Borrmann Hotel Shanghai or Similar Transfer to **Shanghai Disneyland (included entrance ticket)** — **The Enchanted Storybook Castle**, the world's tallest, biggest and most interactive Disney castle. Explore the seven magical lands: **Disneytown, Gardens of Imagination, Fantasyland, Adventure Isle, Treasure Cove, Tomorrowland and Disney-Pixar Toy Story Land**.

DAY 8 Shanghai → Kuala Lumpur Breakfast / MOB

Transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.

{Special Meals: Gusu Cuisine, Watertown Cuisine, Sauced Pork Ribs Cuisine, Taihu Cuisine, Dongpo Meat Cuisine, Hangzhou Cuisine, Ancient Town Cuisine, Lu Cuisine, Xiaolongbao Cuisine}

Compulsory Tour	Hangzhou Starbucks coffee afternoon tea (one cup of coffee + one piece of cake per person)+ Enjoy the night view of Shanghai at Jinmao Tower + Boat-rowing at Fengjing Watertown	Fee (Renminbi)
		RMB450 Per Pax

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. **Tour Code: 8CPVG-DIS** (Updated: 07-JUN-2024)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)
 ☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529
 📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD
 ☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578